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N-VA Ranst –  Johan De Ryck – Gemeenteraadslid - Fractievoorzitter - Communicatieverantwoordelijke 

Massenhovensesteenweg 38 – 2520 Broechem 

Tel. 0475/62.90.63     e-post : johan.deryck@n-va.be      webstek : http://www.n-va.be/ranst 

Ranst, 13 september 2016  

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad  

 aan de Gemeentesecretaris 

 Gustaaf Peetersstraat 7  

 2520 Ranst 

  

Mevrouw, Mijnheer,  

  

Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 19/09/2016  

 
Putten vullen helpt niet meer in de Knodbaan. 

Interpellatie door Leen Baeten: 

 

Toelichtende nota: 

Op 2 juli  kwam een bromfietsster ten val door een van de vele putten in de Knodbaan. Er werd een PV 

opgesteld en een schrijven gericht aan het schepencollege en aan de provincie. In de krant lazen we 

“gewoon de “puttekes” vullen, volstaat hier niet”. Deze titel vertolkt onze mening. De Knodbaan tussen de 

Antitankgracht en de Kantonbaan, kruispunt inbegrepen,  is onberijdbaar en zou heraangelegd moeten 

worden. Oplapwerk volstaat niet meer, een volledig nieuw wegdek is hier absoluut en dringend nodig. Het 

ongeval op 2 juli is geen alleenstaand feit. Voor de fietsers is de Knodbaan een hindernissenparcours 

waarop je makkelijk ten val kan komen en je fiets kapot kan rijden. Als onderdeel van het knooppunten 

fietsnet kunnen de fietsers kennis maken met de “hel” van Oelegem. 

Dit gemeentebestuur had wel geld voor de aanleg van een tractorsluis op vraag van 1 inwoner, maar pleegt 

schuldig verzuim wat het onderhoud van de Knodbaan betreft. 

De schepen heeft wel een bord geplant ter hoogte van de bocht Kantonbaan / Knodbaan maar zijn de 

beloofde onderhoudswerkzaamheden wel gepland? 

 

Onze vragen:  

1.   Welke werkzaamheden aan de Knodbaan zijn er goedgekeurd? 

2.   Wanneer zullen deze werkzaamheden uitgevoerd worden? 

3.   Waarom moet er eerst een ongeval gebeuren alvorens het gemeentebestuur in actie komt? 


